
Прес-конференција пред Раднички (Видео)
Friday, 17 October 2014 18:30

Нову шансу да забиљеже прву побједу у текућој сезони Газпром Јужни ток лиге
рукометаши Борца имаће сутра (20 часова), када у дворани Борик дочекују тим
Радничког из Крагујевца, који је у досадашњем току сезоне одиграо пет мечева и
забиљежио само једну побједу и то над Борцем резултатом 29:27.

  

      

  

- У том мечу имали смо много проблема са њиховом одбраном 3-2-1, а споро смо се
враћали и у одбрану тако да смо примили доста голова из контри и полуконтри.
Стално су играчи Радничком у том сегменту били у предности јер имали су два или
три играча више у нападу. Чак у првих 12 минута нисмо примили ниједан гол из
позиционог напада, већ из брзе транзиције у контру и полуконтру. У посљедњих
десет дана смо радили на том сегменту и уколико то сутра поправимо,
побиједићемо  – рекао је тренер Борца Игор Рађеновић на данашњој конференцији за
новинаре.

  

Пивот Ђорђе Ћелић велики је оптимиста пред сутрашњу утакмицу.

  

- Атмосфера у клубу је сјајна и сви играчи су спремни. Трудићемо се да исправимо
грешке из Крагујевца и вјерујем да ћемо бржом игром и чврстом одбраном стићи до
прве побједе у лиги  – рекао је Ћелић.
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(борац-спорт)
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